

《单词百科:OEO是什么意思?OEO怎么发音?OEO的解释和用法》

英语单词OEO是什么意思?OEO怎么读?OEO怎么发音?简答网为您整理了OEO的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



OEO的意思

1、abbr.Office of Economic Opportunity 经济机会局;

OEO的双语例句

1、OEO has many attractive proper-ties of ultra low phase noise, high spectral purity, high frequency, high stability. It can be widely used in microwave systems and fiber communication systems.

光电振荡器具有超低相噪、频谱纯、工作频率高和稳定度高的特点，可广泛应用于微波系统和光纤通信系统。

2、At first, the operation principle of OEO is analyzed and several modifications of the classical theoretical model are proposed.

首先研究了OEO的工作原理，提出了OEO经典理论模型的一些修正。

3、The proposed approach combines the function of low phase noise microwave generation and vector signal modulation, develops the application of OEO.

该方案结合了低噪声信号的产生和矢量信号的调制，拓展了OEO的应用。

4、In the experiment, we found the locking range of OEO was greatly affected by the bias voltage of modulator in the loop.

实验中发现OEO中调制器的偏置电压对OEO的注入锁定范围有很大影响。

5、Therefore, another wideband frequency-tunable OEO based on a narrowband phase-shifted FBG and wavelength tuning of laser is proposed.

在此基础上，提出另一种基于窄带相移光纤光栅滤波和调节激光波长的方案。

6、Based on a dispersion-induced microwave photonic filter (MPF), a GHz tunable range and voltage-controlled OEO is achieved.

通过构建一个色散引起的复合腔微波光子滤波器，基于它来实现一种电压控制的、调谐范围达到数GHz的OEO。

7、A $4 \times 10\text{Gb/s}$ OTDM communication experiment system using the optoelectronic oscillator (OEO) as the frame clock extractor is reported.

本文报道了一个以光电振荡器（OEO）为帧时钟提取装置的 $4 \times 10\text{Gb/s}$ 光时分复用通信实验系统。

以上是简答网为您整理的OEO怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于OEO的用法、OE

O的释义、OEO的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/OEO>